
 

 
Motion angående satsning på solenergi  

 
 
 
Gävle kommun har en målsättning om att 2035 ska 10 % av elanvändningen inom kommunkoncernen 
komma från solenergi. I dagsläget är det 1,4 %. Det bör även finnas ett mål för kommunen som helhet. 
 
Här behövs en plan och målmedvetna åtgärder för att uppnå målet. Åtgärderna behöver göras inom ett 
flertal områden, vid planering, nybyggnation och ombyggnation. 
 
Utifrån ovanstående så yrkar jag: 
 
1. att det vid all nybyggnation och ombyggnation av kommunala fastigheter, ställs krav på 

installation av solceller. 
 
2. att det vid markanvisning ställs krav på installation av solceller. 
 
 
3. att Gävle energi AB får i uppdrag att anlägga en eller flera mindre solcellsparker på 

lämplig mark 
 
4. att kommunen pekar ut lämpliga områden för solcellsanläggningar i översiktsplanen  
 
5. att ett mål för användningen av solenergi i hela Gävle kommun skrivs in i det 

miljöstrategiska programmet.    
 
 
För Vänsterpartiet Owe Hellberg 


